
nds-tk-2010D41585

2010D41585 1 
Kunt u uiteenzetten op welke oorzaken en risico’s wordt gedoeld in de 
uitspraak over de bedrijfsvoeringsparagraaf van het ministerie van VROM 
op pagina 12 van het rapport over het jaarverslag 2009 van het ministerie 
van VROM van de Algemene Rekenkamer? Welke van deze oorzaken en 
risico’s zullen in toekomstige begrotingsstukken en jaarverslagen expliciet 
worden toegelicht, die in dit jaarverslag geen aandacht kregen? 

2 
Zijn alle 6 500 ha, conform het Convenant Bedrijventerreinen, inmiddels 
uitgewerkt in provinciale herstructureringsprogramma’s? Zo nee, waarom 
niet? 

3 
Hebben alle provincies de planningsopgave bedrijventerreinen inmiddels 
opgenomen in structuurvisies? Welke provincies niet en wat is hiervan de 
reden? 

4 
Handelen alle provincies per direct conform afspraken en uitgangspunten 
van het Convenant Bedrijventerreinen? 

5 
Is de behoefteraming bedrijventerreinen per provincie duidelijk? Wat is de 
behoefteraming bedrijventerreinen per provincie? 

6 
Zijn de uitkomsten van het bestuderen van de ervaringen met de tien 
pilotprojecten bedrijventerreinen met aandacht voor functiemenging 
inmiddels bekend? Zo ja, wat zijn de uitkomsten? Zo nee, wanneer wordt 
deze studie afgerond? 

7 
Is het advies «Taskforce (her)ontwikkeling bedrijventerreinen» om tot een 
basispakket parkmanagement te komen uitgevoerd? Zo nee, waarom niet? 

8 
Hoe realistisch is het, in de beleidsconclusie gestelde, dat in 2013 6500 ha 
bedrijventerrein is geherstructureerd? 

9 
Gaat de stelling dat beoogde prestaties die (nog) niet of deels zijn 
gerealiseerd, de gebiedsvereenvoudiging voor recreatief groen (Buffer-
zones, Recreatie om de Stad, etc.), niet ten koste zullen gaan van de 
uiteindelijke doelbereiking anno oktober 2010 nog steeds op? Kunt u uw 
antwoord toelichten? Hoe verhoudt dit zich tot het schrappen van 
maatregelen zoals genoemd in het regeerakkoord/gedoogakkoord van het 
kabinet Rutte-Verhagen? 

10 
Is de financieringsbehoefte landschap inmiddels bekend? Zo ja, hoeveel 
bedraagt deze? 

11 
Op welke wijze zal de overschrijding (niet-beleidsartikel 91) van € 31,5 
miljoen worden opgelost? 
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12 
Op welke termijn zal het incidentele besparingsverlies van € 12 miljoen op 
ingeboekte taakstellingen ICT wel worden bespaard? 

13 
Waarom is er voor het verbeterplan financiële functie gekozen voor 
externe inhuur? 

14 
Wordt er voor de jaren 2010–2012 nog steeds gekozen voor externe 
inhuur? Zo ja, hoeveel fte? 

15 
Welke aanvullende maatregelen worden genomen om de implementatie 
van de rijksbrede taakstelling apparaatskosten voor VROM/WWI op orde 
te krijgen? 

16 
Op welke wijze zal er -naast de toelichting op pagina 81- voor worden 
gezorgd dat het budgetbeheer over 2010 geheel op orde zal zijn? 

17 
Wat zijn de consequenties van het feit dat er verschillende zaken niet 
Europees zijn aanbesteed? Wat is de reden dat deze aanbestedingen niet 
hebben plaats gevonden? 

18 
Wat zijn de consequenties, en voor wie zijn die, wanneer in de jaarre-
kening 2010 wederom geconstateerd wordt dat er overschrijdingen 
hebben plaatsgevonden bij de inhuur van externen? 

19 
Hoeveel ingehuurde externen waren betrokken bij de twee van de achttien 
integriteitschendingen waarbij ingehuurde externen betrokken waren? 
Welke maatregelen zijn tegen de betrokkenen genomen? 

20 
Hoe groot is de kans dat de vordering van € 3 miljoen, welke in het kader 
van het Budget Investeringen Ruimtelijke Kwaliteit (BIRK) is uitgekeerd, 
alsnog geïnd kan worden? 

21 
Wat zijn de redenen dat voorschotten uit 2008 en van voor 2008, in totaal 
€ 19,3 miljoen, zijn afgeboekt? 

22 
Waarom zijn de voorschotten van voor 2008 niet eerder afgeboekt? Om 
welk bedrag gaat het? 

23 
Op welke wijze zal ervoor worden gezorgd dat de inhuur van externen bij 
de Rijksgebouwendienst (RGD) wordt teruggedrongen, temeer er slechts 
in beperkte mate op kan worden gestuurd? 

24 
Valt de inhuur van externen bij de RGD ook onder de maatregel dat 
directies 5% aan inhuur kunnen opvoeren mits budgettair gedekt? Zo nee, 
waarom niet? 
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25 
Op welke wijze zal het aantal onrechtmatigheden in uitgaven worden 
teruggedrongen? 

26 
Waarom bestaat er geen zekerheid over de rechtmatigheid van de in 2009 
afgerekende voorschotten? Op welke wijze zal dit over 2010 verbeterd 
worden?
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